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Volební program:

• Snaha o vybudování studentského klubu/bistra v prostorách na Viničné -
V budově Viničná 7, je vybudována knihovna, studovna, ale studentský klub (jako je 
například Bistro na A6 nebo Chladič na H8) zde chybí. Vidím to jako nedostatek biologické 
sekce, který chci změnit.

• Podpora praktická výuky a cvičení, stejně tak jako studijních výjezdů a 
terénních cvičení - Praktika a terénní výjezdy patří k nejpřínosnějším a pro studenty k 
nejvyhledávanějším předmětům. Domnívám se, že jejich podpora je plně na místě.

• Vybudování elektrických zásuvek pro studenty v posluchárnách - Jako velký 
nedostatek, vidím velmi omezenou možnost během přednášky dobíjet elektronická zařízení 
(notebook, mobilní telefon). Mnoho studentů využívá při přednáškách notebook k tvorbě 
elektronických zápisků, kde ovšem může nastat problém s vybitím baterie, pokud má více 
přednášek za sebou. Na některých vysokých školách mají studenti zásuvky k dispozici v 
mnohem větší míře. Proto bych rád elektrickou sítí vybudoval alespoň v některých velkých 
posluchárnách (VG, CH1, CH2, B3, B7, B14).

• Dbát na dodržování pravidel - dostatečný počet termínů zkoušek a jejich včasné 
vypsání, včasné zveřejnění výsledků zkoušek a včasné zapsání výsledků do SISu

• Apelovat na vyučující, aby v SISu u anotace předmětů byly aktuální a 
pravdivé informace 

• Podpora úvodních soustředění pro první ročníky, "bioseznamováku", 
přijímacích zkoušek nanečisto, dnů otevřených dveří - Podpora a existence akcí 
tohoto typu je skvělou příležitostí pro uchazeče o studium a studenty prvních ročníků. 
Studenti se tak mohou seznámit s fakultou a zároveň získat přátele mezi sebou

• Reprezentace školy na popularizačních akcích, jako například "Veletrh vědy"

• Diskutovat novou podobu Kampusu Albertov se studenty

• Rozšířit možnosti volitelné tělesné výchovy a podpora dosavadních zimních 
a letních kurzů - zařadit do výuky další sporty - například squash, judo, házená,... 


